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Aggódással olvastam Bányai Gábor képviselő úr " Ha bácsalmási lennék ... " című írását,
amelyben rávilágít a Hunyadi János Gimnázium bizonytalan jövőjére.  

  

A bácsalmási gimnáziumnak mindig is jó híre volt mind a továbbtanulási eredmények, mind a jó
légkör tekintetében. Tanárainak szakmai tudása és hivatástudata diákok nemzedékeit készítette
fel a sikeres felvételikre, s az életre. Mi, akik egykor az iskola padjait koptattuk, büszkék
vagyunk "hunyadis" múltunkra. A Bácsalmáshoz Kötődőek Baráti Köre tagjainak nevében
kívánjuk, hogy még sok-sok éven át töltse meg a gimnáziumot a jókedvvel átitatott, pezsgő
szellemi élet.

  

Üdvözlettel: Orgoványi Anikó
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